
 
 

 

Skrivelse om bostäder för personer med funktionsnedsättning 
 

Stadens revisorer har granskat hur stadens olika nämnder arbetar för att uppfylla behovet av 

bostäder för personer med fysisk och psykisk funktionsnedsättning. Granskningen visar att det 

finns ett antal problem som måste åtgärdas och som i dagsläget innebär att färre än hälften av 

det tilltänkta antalet bostäder byggs. 

 

Processen att planera, beställa och förvalta bostäder för personer med funktionsnedsättning är 

komplex och många olika nämnder och bolag i staden är inblandade. Ett tungt ansvar vilar på 

stadsdelsnämnderna att verka för att fler bostäder för personer med funktionsnedsättning 

kommer till. 

 

Revisorerna konstaterar: ”Vi bedömer att stadsdelsnämndernas rutiner avseende kartläggning 

och planering av framtida behov behöver systematiseras och dokumenteras. I granskningen 

har konstaterats att planering i budget och planer inte räcker för att tillgodose de behov som 

finns.” 

 

Granskningen har tittat på arbetet i fyra stadsdelsnämnder men situationen är sannolikt 

densamma även i andra delar av staden. 

 

Den som har en funktionsnedsättning ska ha samma möjligheter som andra att få ett bra 

boende. Arbetet med att inrätta fler bostäder för personer med funktionsnedsättning måste 

vara prioriterat. De synpunkter som revisorerna har fört fram är därför allvarliga. 

 

Med anledning av detta begär vi att förvaltningen redovisar svar på följande frågor: 

 

1) Hur ser behovet av bostäder för personer med funktionsnedsättning ut i stadsdelen? 

 

2) Hur arbetar förvaltningen för att prognostisera det framtida behovet? 

 

3) Hur agerar förvaltningen för att säkerställa att det förväntade behovet möts genom 

produktion av nya bostäder? 
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